

TOP 10 MUST SEE & DO

- Stroll the village to spot Danish icons including the Little Mermaid Fountain, five windmills, the giant red clog & Round Tower
- Try tasty Danish pastries & æbleskiver (Five authentic bakeries)
- Browse through 150 boutique shops for unique treasures
- Sample wine & beer at 20 downtown tasting rooms (125+ area vineyards)
- 5. Discover Danish & American culture at local museums: Elverhoj Museum of History & Art, The Wildling, Hans Christian Andersen, Vintage Motorcycle, Old Mission Santa Inés, plus Amber Museum & Hall of the Danes
- 6. Enjoy international and wine-country cuisine at more than 35 restaurants within easy walking distance of 18 hotels
- Visit historic churches: Old Mission Santa Inés
 Bethania Lutheran
- 8. Get outside: ride a horse, take a tour by Trolley or Segway; cycle country roads like the pros; hike and play a round of golf (4 nearby courses)
- Take in a performance under the stars at Solvang Festival Theater (June – September)
- 10. Enjoy annual events including Taste of Solvang (March), Danish Days (September) & Julefest (December)

SOLVANGUSA.COM



丹麦小镇十个最佳景点&体验

- 1. 漫步在小镇街头探索**丹麦文化**,包括小美人 鱼喷泉,五个风车,巨型紅木屐&圆塔
- 2. 品尝美味的丹麦糕点和 "œbleskiver" 传统丹麦甜点 (五间地道的糕点店)
- 3. 从150 间精品店中欣赏特色的珍品
- 4. 在20 间具有特色的酒室里品尝**红酒&啤酒** (125 个酒庄)
- 5. 在**当地博物馆**探索丹麦和美国文化,Elverhoj 历史&艺术博物馆,The Wilding 博物馆,Hans Christian Andersen 博物馆,老式摩托车博物馆,Old Mission Santa Ines 博物馆,琥珀博物馆和丹麦博物馆
- 6. 在至少35 个餐厅里享受国际和酒乡美食,步行可至18 个宾馆
- 7. 参观历史悠久的当地教堂: Old Mission Santa Ines (天主教堂) 和 Bethania Lutheran (路德教堂)
- 8. 户外活动:骑马,乘马车或者赛格威 (电动代步车) **选一圈丹麦小镇**;骑车穿行乡间小路;徒步旅行和打高尔夫球 (附近有四个高尔夫球场)
- 9. 在美丽的夜晚下欣赏Solvang户外剧院戏剧表演
- 10. 享受一年一度当地活动, Solvang 美食节(三月), 丹麦节 (九月), 圣诞节 (十二月)

SOLVANGUSA.COM